

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/62
30 July 1975

Textiles Surveillance Body

Organe de surveillance des textiles

ARRANGEMENT REGARDING INTERNATIONAL TRADE IN TEXTILES

Notification Under Article 3

Unilateral Action by Australia

Note by the Chairman

Attached is a copy of a letter received from the Government of Australia informing me that following the breakdown of negotiations with the Philippines and Singapore under Article 3 of the Arrangement, Australia had imposed unilateral restrictions, as from 1 July 1975, on imports of certain textile products from these countries.

Background information on Australia's imports from the Philippines and Singapore is contained in the memorandum circulated with TEX.SB/49 (bilateral agreement between Australia and Macao).

ARRANGEMENT CONCERNANT LE COMMERCE INTERNATIONAL DES TEXTILES

Notification conformément à l'Article 3

Mesures unilatérales prises par l'Australie

Note du Président

Le gouvernement d'Australie m'a informé, selon copie de lettre ci-jointe, que, par suite de la rupture de ses négociations avec les Philippines et Singapour au titre de l'Article 3 de l'Arrangement, l'Australie a imposé des restrictions unilatérales aux importations de certains produits textiles en provenance de ces deux pays, à compter du 1er juillet 1975.

Les informations de base sur ces importations figurent dans le memorandum joint au document TEX.SB/49 (accord bilatéral entre l'Australie et Macao).